
Zápisnica č. 14/2010 
z  rokovania vedenia STU dňa 12. 7. 2010 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Dušan Petráš, Robert Redhammer, Maroš Finka, Ján Kalužný, 

Milan Žalman, Helena Žideková, Pavel Timár 
 
Neprítomný:  František Janíček 
 
 
Program: 

Kontrola plnenia úloh 
1. Letná akadémia  STU – ČVUT – BME – TU Wien (pror. Petráš) 
2. Veľtrh Academia Vapac 2010 (pror. Petráš) 
3. Vyhodnotenie ročníka 2009/2010 časopisu Spektrum (pror. Petráš) 
4. Stav príprav kompetenčných centier (pror. Redhammer) 
5. Program na podporu mladých výskumníkov (pror. Redhammer) 
6. Vyhodnotenie vydávania časopisu TRANSFER o spolupráci s praxou (pror. Redhammer) 
7. Vyhodnotenie efektivity zabezpečenia hlasovej služby v areáli STU Vazovova-Mýtna 

(pror. Finka) 
8. Rozličné 
 
Písomne predložené materiály distribuované elektronickou cestou: 
1) Veľtrh Academia Vapac 2010 (pror. Petráš) 
2) Vyhodnotenie ročníka 2009/2010 časopisu Spektrum (pror. Petráš) 
3) Stav príprav kompetenčných centier (pror. Redhammer) 
4) Program na podporu mladých výskumníkov (pror. Redhammer) 
5) Vyhodnotenie vydávania časopisu TRANSFER o spolupráci s praxou (pror. Redhammer) 
6) Vyhodnotenie efektivity zabezpečenia hlasovej služby v areáli STU Vazovova-Mýtna 

(pror. Finka) 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:   
 
Nesplnené úlohy:  1/10/2010 - termín plnenia bol predĺžený do 4. 9. 2010 
 
 
Informácie z vyšších orgánov resp. porád: 
 
Prorektor Finka: 
Informoval o účasti na rokovaní siete univerzít pre udržateľnosť v Grazi. 
 
Prorektor Redhammer: 
Informoval o účasti na rokovaní s predsedom SAV a vedením UK o projektoch 
kompetenčných centier. 
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K bodu 1 Letná akadémia  STU – ČVUT – BME – TU Wien 
(pror. Petráš) 

  
Pror. Petráš: Táto letná akadémia sa zrodila na stretnutí rektorov 4 technických univerzít 

v Bratislave a v súčasnosti sa už realizuje jej 1. ročník na TU Viedeň. 
Vyslali sme tam aj študentov z STU. Časť programu bude aj na STU 
v Bratislave. Prezentoval program pre účastníkov tejto akadémie. 

 
Stanovisko V-STU č. 1/14/2010  
Vedenie STU berie na vedomie informácie o Letnej akadémii STU–ČVUT–BME–TU Wien. 
 
 
K bodu 2 Veľtrh Academia Vapac 2010 (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Po druhýkrát bude účasť STU na tomto veľtrhu organizovaná ako 

prezentácia STU ako celku. Informoval podrobnejšie o zabezpečení tejto 
akcie zo strany STU. 

 
Stanovisko V-STU č. 2/14/2010  
Vedenie STU berie na vedomie informácie o veľtrhu Academia Vapac 2010. 
 
 
K bodu 3 Vyhodnotenie ročníka 2009/2010 časopisu Spektrum  

(pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil písomný materiál na rokovanie. Vyšlo celkom 10 čísel časopisu, 

informoval o vynovenej grafickej úprave, v časopisoch bolo dosť 
príspevkov študentov. Pravidelne sa stretáva Redakčná rada. Jedno číslo 
bolo študentské. Pripravuje sa nová rubrika – úspešní absolventi STU 
v zahraničí. Časopis je na webe STU a vychádza v náklade 1000 kusov. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Zaujímal sa, či Redakčná rada má spätnú väzbu od čitateľov – akúkoľvek, 
týkajúcu sa náplne jednotlivých čísel časopisu. Upozornil, že časopis je 
treba posielať aj všetkým členom Správnej rady STU. 

Rektor Báleš: Navrhol, aby sa niekoľko čísel časopisu Spektrum posielalo aj na vybrané 
stredné školy po celom Slovensku ako aj na MŠ SR a MH SR. 

Pror. Finka: Navrhol, aby sme časopis smerovali aj do zahraničia. Najdôležitejšie časti 
(skrátenú verziu) preložiť do angličtiny a minimálne umiestniť na web 
stránku STU. Na účel prekladu navrhol doktorandov, ktorí majú jazykovú 
prípravu. 

 
Stanovisko V-STU č. 3/14/2010  
Vedenie STU berie na vedomie materiál „Vyhodnotenie ročníka 2009/2010 časopisu 
Spektrum“. Kladne hodnotí obsahovú a grafickú stránku tohto časopisu. 
 
 
K bodu 4 Stav príprav kompetenčných centier (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Predložil písomný materiál k tomuto bodu rokovania. Informoval 
o rokovaniach s SAV a UK o koordinácii postupu v rámci Bratislavy. 
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Podstatná vec je, že navrhované aktivity v projektoch musia myť konkrétne 
výstupy – transfer poznatkov do praxe. Podnikateľskí partneri musia byť 
v projekte zúčastnení a ich rozpočet má byť na úrovni 30% pričom ich 
spolufinancovanie je až 50%. Hodnotil to ako rizikovú stránku výzvy. 

 
Stanovisko V-STU č. 4/14/2010  
Vedenie STU berie na vedomie materiál „Stav príprav kompetenčných centier“. 
 
 
K bodu 5 Program na podporu mladých výskumníkov (pror. Redhammer)
  
Pror. 
Redhammer: 

Jedná sa o internú grantovú schému pre šikovných doktorandov a mladých 
výskumných pracovníkov na STU. Pre začiatok navrhol pracovať s nižšími 
sumami. 

 
Uznesenie V-STU č. 1/14/2010  
Vedenie STU schvaľuje predložený návrh interného projektu podpory mladých výskumníkov 
na STU. V roku 2010 rektor vyčleňuje na tento účel sumu 15 000 €. 
 
 
K bodu 6 Vyhodnotenie vydávania časopisu TRANSFER o spolupráci s 

praxou (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Písomne predložil základné informácie o 2. ročníku časopisu Transfer, ktorý 
vydáva STU Scientific, s. r. o. V súčasnosti prebieha skvalitnenie verzie 
časopisu umiestnenej na web stránke STU. Informoval o obsahu, poslaní 
časopisu a kam je distribuovaný. 

Rektor Báleš: Ocenil vydávanie tohto časopisu, má osobné informácie o úspešnosti 
a čítanosti tohto časopisu. Opýtal sa na finančnú stránku vydávania tohto 
časopisu. Odpoveď: do konca roku by mali byť tržby na úrovni výdavkov na 
prípravu časopisu. 

Pror. Petráš: Pripomenul, že na titulnej strane časopisu by malo byť logo STU alebo 
nejakým iným spôsobom jasne deklarované, že sa jedná o časopis vydávaný 
na STU v Bratislave. 

 
Stanovisko V-STU č. 5/14/2010  
Vedenie STU berie na vedomie materiál „Vyhodnotenie vydávania časopisu TRANSFER 
o spolupráci s praxou“. 
 
 
K bodu 7 Vyhodnotenie efektivity zabezpečenia hlasovej služby v areáli 

STU Vazovova-Mýtna (pror. Finka) 
  
Pror. Finka: Písomne predložil materiál Predbežné finančné vyhodnotenie efektu 

realizácie hlasových služieb na rektoráte STU v súvislosti so zrušením 
ústredne T-com. V materiáli sa uvádza očakávaný finančný prínos na úrovni 
okolo 11 000 € ročne. 
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Stanovisko V-STU č. 6/14/2010  
Vedenie STU berie na vedomie materiál „Vyhodnotenie efektivity zabezpečenia hlasovej 
služby v areáli STU Vazovova-Mýtna“. 
 
 
K bodu 8 Rozličné 
 
1) Rektor Báleš: 

Málo dbáme a nepodávame návrhy na rôzne druhy ocenení, ktoré sa udeľujú v SR – 
hlavne z fakúlt STU. Dekanov treba upozorniť na termínovník a na včasnú prípravu 
kvalitných personálnych návrhov na ocenenia. 

 
2) Prorektor Petráš: 

− Slávnostné otvorenie nového akademického roka bude v pondelok 20.9.2010 v Aule 
D. Ilkoviča spojené s inauguráciou nových dekanov FA STU a MtF STU. 

− Predložil písomne prehľad ZPC a čerpania finančných prostriedkov na rok 2010. 
− Informoval, že folklórny súbor VUS Technik opäť vyhral festival Akademická Nitra 

2010.  
 
3) Prorektor Redhammer: 

Informoval o Dunajskom vedomostnom klastri, zmluva sa má podpisovať 30.7.2010. 
STU má pomerne silnú pozíciu v tomto klastri.  

 
4) Predseda AS STU Žalman: 

Upozornil, že máme slabé kontakty smerom na Magistrát mesta a VUC. Obrátil sa na 
prorektora Petráša, s týmto treba urýchlene niečo urobiť a zvýšiť komunikáciu 
s príslušnými poslancami. 

 
 
 
 
 
 
Zapísal: doc. Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
 
prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 


